

# Pillow Menu

We know that good pillows contribute to a rejuvenating night's sleep. So, choose a pillow that meets your specific needs. Let us know your preference by pressing the "My Mira" button on your in-room phone or extension "0".

## Eye Pillow

This handcrafted silk eye pillow helps relieve insomnia, pain and headaches, and is also ideal for shutting out light during a nap, or a relaxing massage.

## Latex Foam Hypoallergenic Pillow

Mildew-proof, anti-microbial and dust mite-resistant, this 100% latex pillow has allergy-friendly features, and offers superb comfort.

## Lavender Aromatic Pillow

Enjoy the benefits of aromatherapy while you sleep on this premium mix of 50% down and 50% goose feathers, dried lavender buds and pure lavender essential oils.

## Rose Aromatic Pillow

Infused with dried rose petals and pure rose essential oils, this premium mix of 50% down and 50% goose feathers will provide you with a restorative night's sleep.

## Tempur-Pedic

Memory-foam: This memory-foam pillow automatically adjusts to weight, temperature and shape, keeping your spine perfectly aligned and supported while relieving the pressure.

## Buckwheat Anti-Allergy Pillow

Filled with organically grown flattened buckwheat hulls this pillow provides natural support for head and neck. Ideal for those who suffer from dust allergies, or have chronic neck, or shoulder pain.

## Extra Long Body Pillow

This memory foam body pillow provides extra stability and support to the hips, knees and back. It is the ideal pillow for guests who sleep on their sides, and expectant mothers.

# 枕頭選擇

我們知道優惠的枕頭有助於提升睡眠素質。因此，我們提供多款枕頭選擇，以滿足您的獨特需要。請接客房電話「My Mira」鍵或「0」字與我們聯系，索取您喜愛的枕頭。

## 絲質眼罩

人手製作的絲質眼罩有助減輕失眠、疼痛及頭痛，亦是享受午睡及按摩之最佳伴侶。

## 乳膠抗敏枕

100%乳膠枕頭有效抗塵埃及霉菌，預防過敏，同時提供一流舒適感。

## 薰衣草芳香枕

睡眠同時享受芳香療法。薰衣草芳香枕以50%絨毛、50%鵝毛、薰衣草花蕾及精油製成，隨即帶您進入酣睡夢鄉。

## 玫瑰芳香枕頭

注入玫瑰花瓣及玫瑰精油，結合50%絨毛及50%鵝毛，讓您平靜入眠，從優質睡眠中重獲能量。

## Tempur-Pedic自動記憶枕

記憶枕將因應您的重量、溫度和形態自動調節，減輕你的脊柱壓力並提供全面的承托。

## 蕎麥抗敏枕

有機之扁平蕎麥殼枕頭，為頭部及肩頸提供天然的承托。特別適合對粉塵過敏，或有慢性肩頸疼痛之客人。

## 超長舒適抱枕

記憶海綿枕頭為臀部、膝蓋和背部提供穩固承托。物料符合人體曲線，是側睡者及孕婦之理想選擇。

the mira

HONG KONG